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Abstract

        
Computerized monitoring in a neonatal intensive care unit allows continuous registration and complete storage of vital parameters. The stored data can be used for detailled retrospective analysis of critically ill patients and the graphical presentation of the vital parameters may lead to an earlier recognition of clinical deterioration. This computer system which can be established in any intensive care unit demontrates the improvement in neonatal intensive care monitoring at low financial costs.


      
        
Zusammenfassung

        
Die computerunterstützte Monitorüberwachung auf der neonatologischen Intensivstation ermöglicht die kontinuierliche Registrierung und Speicherung von Vitalparametern. Sie erlaubt detaillierte retrospektive Analysen kritisch kranker Patienten sowie anhand graphischer Verlaufsmuster das frühzeitige Erkennen einer klinischen Verschlechterung.


        
Wir stellen ein PC-unterstütztes Uberwachungssystem vor, das unter Verwendung vorhandener Patientenmonitore die Effizienz der intensivmedizinischen Monitorüberwachung ohne hohen Kostenaufwand steigert.


      

Key words
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